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2021 NİSAN AYI MECLİS TOPLANTISI KONUŞMASI

Sayın Meclis Başkanım,/

Sayın Yönetim Kurulu Üyelerimiz,/

Ve kıymetli meclis üyesi arkadaşlarım./

Nisan  ayı  olağan  meclis  toplantımıza  hoş  geldiniz  diyor,/  sizlere

saygılarımı ve sevgilerimi sunuyorum./

Sözlerime başlarken ramazan ayınızı  tebrik  ediyor,/ bu kutsal ayın

tüm insanlığa/ sağlık ve huzur getirmesini diliyorum./ 

Değerli  arkadaşlarım,/  bilindiği  üzere  24  Nisan  2021  cumartesi

günü,/  Amerika  Birleşik  Devletleri  Başkanı  Joe  Biden  tarafından,/  1915

olayları ile ilgili,/ sözde ‘‘soykırım’’ ifadesi kullanıldı./ Tarihi gerçeklerden

uzak/ ve hukuki dayanağı olmayan bu açıklamayı/ asla kabul etmiyoruz./

Bu ifadeyi kullananları/ ve destekleyenleri kınıyoruz./



2

Tarihi  olayların,/  politikacıların  farklı  gerekçelerle  yaptığı

açıklamalarla  değil,/  tarihçiler  ve  araştırmacılar  tarafından

değerlendirilmesinin/ daha doğru bir yöntem olacağına inanıyoruz./ Bu tür

siyasi söylemler,/ konunun barışçıl bir şekilde tartışılmasını sağlayacak bir

ortamın  yaratılmasını  zorlaştırmaktadır./  Ayrıca,/  toplumlar  arasındaki

uzlaşma arayışlarını güçleştirdiği gibi,/ kronikleşmiş sorunların çözümüne

de,/ hiçbir şekilde katkı sunmamaktadır./

Bu  yanlış  açıklamanın,/  müttefik  iki  ülkenin  siyasi,/  sosyal/  ve

ekonomik  ilişkilerine  daha  fazla  zarar  vermemesi  için,/  bundan sonraki

süreçte,/ tüm tarafların önemli bir sorumluluğu olduğuna inanıyoruz./

Tüm toplumların barış ve huzur içinde yaşaması için tüm tarafların

katkıda  bulunması,/  müttefik  ve  komşu  ülkelerle  ilişkilerin  onarılması,/

sorunların diyalog ve diplomatik girişimlerle  çözülmesi,/  ilişkilerin  yapıcı

bir  yaklaşımla  şekillendirilmesi/  ve  sağduyulu  davranılması  gerektiğine

inanıyoruz./
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Değerli meclis üyesi arkadaşlarım,/

26  Nisan  2021  pazartesi  günü,/  Rifat  Başkanımızın  sunumuyla,/

TOBB Akdeniz Bölge Oda-Borsalar toplantısı gerçekleştirildi./ Bu toplantıda

TOBB Başkanımız Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu tarafından/ pandemi sürecinde

TOBB  tarafından  gerçekleştirilen  çalışmalara  ilişkin  detaylı  açıklamalar

yapıldı./ Kısaca bu hususlardan bahsetmek istiyorum./ 

Türkiye  Odalar  ve  Borsalar  Birliği  önderliğindeki  oda  ve  borsalar

olarak/  pandemi  sürecinde  üyelerimizin  sorunlarını  yakından  takip

ediyor,/ bizlere aktarılan tüm sorunları çözüm önerileri ile birlikte,/ ilgili

yerlere iletiyoruz./Pandeminin başladığı günden bugüne geçen zamanda,/

bizler tarafından aktarılan sorunların çözümüne ilişkin,/ TOBB tarafından

700’ün üzerinde irili-ufaklı,/ online/ veya yüz yüze toplantılar yapıldı./

Cumhurbaşkanımız  ve  8  Bakanımızın  katılımıyla/  Türkiye  Ekonomi

Şurası gerçekleştirildi./ 365 Oda ve Borsalarımızdan gelen 180 civarındaki

talep,/ bizzat Cumhurbaşkanlığı’na iletildi./
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Hazine  ve  Maliye  Bakanı  Lütfi  Elvan  başkanlığında  ve/  6  Bakanın

katılımıyla,/  Sektörel  Ekonomi  Şurası  düzenlendi./  60  farklı  sektör

meclisinin  sunduğu 300’ün  üzerinde sektörel  talep,/  çözüm önerileriyle

birlikte  sunuldu./  Ayrıca,/  aynı  toplantıda/  TOBB  ile  odalar  borsalar

işbirliğiyle  oluşturulan,/  yapısal  reform  gündemine  ilişkin  40  maddelik

reform önerileri de/ hükümetimize iletildi./

Bu dönemde oda ve borsalardan iletilen 100’lerce irili ufaklı soruna,/

TOBB ve hükümetin ortak tutumu sayesinde,/ çözüm üretildi./

Ayrıca  TOBB  ve  365  Oda-Borsa  olarak,/  ekonomik  sıkıntıların  en

yoğun  hissedildiği  dönemlerde/  Nefes  Kredisi  kampanyaları  başlattık./

Elimizdeki  tüm  kaynakları,/  bankaların  kaynaklarıyla  birleştirip,/

üyelerimize  düşük  maliyetli  kredi  destekleri  sağladık./  2020  yılında

pandemi  başlayınca  da,/  Denizbank  ile  birlikte,/  Nefes  Kredisi

kampanyasını hızla hayata geçirdik./ Böylece elimizdeki tüm kaynakları,/

üyelerimizin kullanımına sunmuş olduk./
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Değerli  arkadaşlarım,/  bildiğiniz  üzere kısa çalışma ödeneği,/  mart

ayında son bulmuştu./ TOBB’un yoğun çabaları neticesinde,/ kısa çalışma

ödeneği,/ haziran ayına kadar uzatıldı./ İş dünyasının en önemli talepleri

arasında  yer  alan  kısa  çalışma  ödeneğinin,/  haziran  ayından  sonra  da

devam etmesi,/ TOBB’un yakından takip ettiği konular arasında yer alıyor./

Ayrıca Zincir marketler konusu sürekli  gündeme getiriliyor./ Çünkü

zincir marketlerin kontrolsüz büyümeleri,/ ülke genelindeki birçok oda ve

borsa  üyelerinin  dile  getirdiği  sıkıntılardan  biri./  Bu  konuda  da  Türkiye

Odalar ve Borsalar Birliği tarafından,/ zincir marketler ile ilgili/ yönetmelik

değişiklikleri  ve  yeni  bir  mevzuat  önerisi  yapıldığı  bilgisine  ulaştık./  Bu

konuda,/  ilgili  bakanlıklarla  görüşmeler  sağlandığı  Rifat  Başkanımız

tarafından  ifade  edildi./  Herhangi  bir  gelişme  olduğunda,/  sizlerle  bilgi

paylaşacağız./
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Değerli arkadaşlarım,/ 1,5 milyonu aşkın üyesiyle Türkiye Odalar ve

Borsalar  Birliği  bugün,/  Türk  iş  dünyasını  temsil  eden  en  önemli  Sivil

Toplum Kuruluşları  arasında bulunuyor./  Gücünü odalar  ve borsalardan

alan  TOBB’un,/  çalışmalarını  ve  faaliyetlerini  takdirle  karşılıyoruz./  Bu

gücü,/  üyelerimizin  mesleklerini  kolaylaştırmak  için  kullanmaya  gayret

ediyoruz./ Bu konuda bizlere her konuda liderlik  eden/ ve iş dünyasına

önemli  katkılar  sunan  TOBB  Başkanımıza  Rifat  Hisarcıklıoğlu’na  çok

teşekkür ediyoruz./

Bu  düşüncelerle  sözlerime  son  verirken,/  hepinize  saygılarımı

sunuyorum./


